
Høringssvar fra medarbejder siden af MED-udvalget i 

Vej-Ejendom og Affald til forslag til Budget 2024 

Efter at have læst Budgettet for 2024 og råderumskataloget 

 har vi følgende bemærkninger til Råderumskataloget:  

Entreprenørservice. 

Nr.14-Justerede plejeplaner på udearealer på ejendomsområdet 

Nr.30-Ændringer af græspleje på grønne områder 

Nr.31-Reduktion af rabatslåning 

Nr.32-Færre affaldsspande på grønne områder. 

Disse fire forslag har alle sammen personalemæssige konsekvenser  

Vi kunne godt have tænkt os at det var tydeligt beskrevet hvor store konsekvenserne er  

Som vi ser det så vil det samlet set betyde at det er en fuldtids stilling der ryger. 

Det er derudover rart at se at der er regnet og sat beløb på hvad det koster at tilrette plejeplaner 

og kort til den nye drift. 

Men det undrer os at der ikke er sat et beløb på ekstraudgifterne hos Entreprenørservice  

I forbindelse med salg og køb af nye maskiner til klipning af højere græs, og mindre eller dårligere 

udnyttelse af maskiner. 

Det kan få yderlige konsekvenser for Entreprenørservice, da vi jo er uden budget. 

 

Teknisk Drift og Service: TDS I den nuværende organisation er det et mål, at så mange ejendomme 

som muligt har en pedel. Der vurderes i Råderumskataloget at der vil kunne opnås yderligere 

effektiviseringer ved for eksempel at have en lavere fast bemanding på ejendommene og flere 

flyvere på tværs af ejendommene, samt arbejde med automatisk dørkontrol, ADK. 

Når flere ejendomme ikke vil have fast TDS-personale kan vi være bekymret for, at det er en 

reduktion af medarbejderstaben? Det vil sige at de medarbejder der bliver tilbage, skal løbe 

stærkere. Når der er få medarbejder til at løse opgaverne, er det følsomt ved sygdom og ferier.   

 

Med venlig hilsen Medarbejdersiden i MED udvalget Vej-Ejendom og Affald. 

 Næstformand Frank Sørensen 


